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PROTOKÓŁ NR XIII/2019 
z obrad XIII sesji Rady Miejskiej w Bieruniu, która odbyła się w dniu 28 listopada 2019 r. 

w sali narad Urzędu Miejskiego w Bieruniu 
 

 
Obecni: 

1. Radni Rady Miejskiej Bierunia – według załączonej listy obecności (zał. nr 1 protokołu).  
 
 Na stan 15 radnych:  obecnych  13 
       nieobecnych    2 
       usprawiedliwionych   0 
 

2. Burmistrz Miasta Krystian Grzesica, Wiceburmistrz Miasta Sebastian Macioł, Skarbnik Miasta 
Dorota Przybyła, Sekretarz Miasta Jolanta Sałęga, Radca Prawny Katarzyna Morawska-Paterek, 
naczelnicy wydziałów, kierownicy referatów, dyrektorzy jednostek organizacyjnych gminy, 
przedstawicieli mieszkańców i mediów (według listy obecności). 

 
 
Porządek obrad sesji: 
1.  Otwarcie obrad.  
2.   Przyjęcie wniosków do porządku obrad.  
3.   Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 31.10.2019 r. 
4.  Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności i realizacji zadań w okresie od 22.10.2019 r.  

do 18.11.2019 r.  
5.   Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej podjętych na XII sesji Rady Miejskiej w dniu 

31.10.2019 r.  
6.   Stanowiska, wnioski i opinie komisji.  
7.  Zapytania i wnioski radnych oraz odpowiedzi. 
8.   Podatki i opłaty lokalne. 
9.   Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej.   
10.  Blok informacyjny.   
11.  Zakończenie obrad XIII sesji Rady Miejskiej w Bieruniu. 
 
 
Ad 1 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marcin Nyga działając na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy 
o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 r. otworzył obrady XI sesji Rady Miejskiej 
w Bieruniu. Na podstawie § 9 ust. 1 Regulaminu obrad Rady Miejskiej stwierdził, że liczba obecnych 
na sali radnych, tj. 14 pozwala na prawomocne obradowanie i podejmowanie uchwał. Przywitał 
radnych oraz wszystkich przybyłych na obecną sesję. 
 
Ad 2 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy radni wnoszą o poszerzenie lub ograniczenie porządku 
obrad.  
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek posiedzenia.  
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 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka - 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia - 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara - 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głos 

Porządek został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ok godz. 15:04 na sesję przybyła spóźniona radna Natalia Grosman. 
Od tej chwili w obradach uczestniczy 13 radnych. 
 
 
Ad 3  
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie protokół Nr XII/2019 z obrad sesji w dniu  
31.10.2019 r. 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka - 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia NIE GŁOS. 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara - 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr          WSTRZ. 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 11 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 

Protokół został przyjęty większością głosów.  
 
 
Ad 4 
 
Burmistrz Miasta szczegółowo przedstawił sprawozdanie z działalności i realizacji zadań w okresie  
od 22.10.2019 r. do 18.11.2019 r. Poinformował o zmianach kadrowych oraz postępowaniach 
realizowanych w trybie ustawy Prawo Zamówień Publicznych. Podsumował najważniejsze spotkania  
i wydarzenia z okresu międzysesyjnego. 
  
W czasie dyskusji, w której udział wzięli radni: Marcin Nyga, Jarosław Mokry, Krystyna Wróbel, 
Edward Andrejczuk  poruszono sprawy dotyczące m. in.: przetargu na remonty dróg, wykonania 
filmu promującego ścieżki rowerowe z użyciem drona, oświetlenia świątecznego, usługi serwisowej 
oświetlenia przez firmę Tauron.  
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Burmistrz Miasta, Zastępca Burmistrza, Skarbnik Miasta, Naczelnik Wydziału Gospodarki 
Komunalnej oraz p.o. Naczelnika Wydziału Promocji Miasta udzielili odpowiedzi oraz szczegółowych 
wyjaśnień na poruszone w czasie dyskusji sprawy. 
 
 
Ad 5 
 
Radca Prawny Katarzyna Morawska-Paterek poinformowała, że uchwały podjęte na XII sesji zostały 
przekazane do nadzoru prawnego wojewody i Regionalnej Izby Obrachunkowej. Do dziś nie wpłynęły 
żadne uwagi i zapytania dotyczące podjętych uchwał.  
 
 
Ad 6 
 
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Społecznej, Gospodarki, Finansów i Rewizyjnej 
przedstawili wnioski i stanowiska podjęte na posiedzeniach komisji w listopadzie br. bez opinii 
dotyczących tematu głównego i projektów uchwał będących w porządku obrad dzisiejszej sesji.  
 
Ad 7  
 
Radna Natalia Grosman zapytała o planowany termin spotkań z mieszkańcami. 
 
Burmistrz Miasta poinformował, że spotkania planowane są na wiosnę przyszłego roku. 
 
Radny Piotr Świerkosz: 
- zapytał o stan prac nad Statutem Miasta Bierunia, ponieważ od zmiany kadrowej na stanowisku 
Sekretarz Miasta Bierunia brak informacji w tym zakresie. 
 
Burmistrz Miasta poinformował, że jest już projekt roboczy przygotowany do dyskusji przez zespół 
powołany przez Radę. Z uwagi na nieobecność Sekretarz Miasta w tym tygodniu, prace nad roboczym 
dokumentem będzie można rozpocząć w przyszłym tygodniu. 
 
- poprosił o rozeznanie przez Urząd możliwości podłączenia zabudowań jednorodzinnych do 
kotłowni, która znajduje się w firmie Nitroerg. Między innymi proponuje przeanalizować czy będzie 
można pozyskać na ten cel jakieś dofinansowanie, czy byłoby to w ogóle opłacalne, jak wyglądałby 
bilans takiego przedsięwzięcia oraz jakie byłoby zainteresowanie mieszkańców. Następnie wnioski  
przedstawić na posiedzeniu Komisji Gospodarki w I kwartale przyszłego roku.  
 
Burmistrz Miasta powierzył rozeznanie wszystkich aspektów i ewentualne konsultacje Naczelnikowi 
Wydziału Gospodarki Komunalnej. Poinformował, że to bardzo dobry pomysł aby szczegółowo 
podyskutować ten temat na przyszłorocznym posiedzeniu Komisji Gospodarki, jednak z konsultacjami 
należy się wstrzymać dopiero po omówieniu tematu na Komisji.  
 
Radna Maria Sitko: 
- poprosiła w imieniu mieszkańców, aby zwrócić się do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych  
i Autostrad o udrożnienie przepustów kanalizacji deszczowej przy ul. Warszawskiej oraz  
o sprawdzenie przepustu pod ul. Pszenną.   
 
Burmistrz Miasta odpowiedział, że stosowne pismo zostanie przygotowane przez Wydział 
Gospodarki Komunalnej. 
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- poinformowała o zgłoszeniu przez mieszkańców uszkodzenia muru oporowego przy Przedszkolu na 
ul. Kamiennej, po ostatnich wstrząsach. 
 
Burmistrz Miasta poinformował, że jeśli stało się coś w skutek eksploatacji górniczej to jest to 
odpowiedzialność przedsiębiorcy górniczego. Pracownicy Wydziału Inwestycji i Remontów pojadą na 
wizję, sprawdzą uszkodzenia i ewentualnie zgłoszą je przedsiębiorcy  górniczemu.  
 
- podziękowała Straży Miejskiej za wczorajszą skuteczną interwencję.  
 
Przewodniczący Rady zapytał dlaczego zaplanowany na listopadowe posiedzenie komisji temat Plan 
rozwoju sieci sanitarnej nie pojawił i kiedy można się tego tematu spodziewać. 
 
Zastępca Burmistrza poinformował, że projekt Planu jest przygotowany, ale musi zostać poddany 
weryfikacji. Temat ten zostanie przedstawiony na posiedzeniu komisji w miesiącu lutym przyszłego 
roku.  
 
 
Ad 8 
Skarbnik Miasta Dorota Przybyła wprowadziła do tematu głównego Podatki i opłaty lokalne.  
 
Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję kolejno na poszczególne projekty uchwał: 
 

a) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości w 2020 r., zwolnień  
z tego podatku oraz zarządzenia poboru podatku w drodze inkasa w 2020 r.  

 
Skarbnik Miasta omówiła projekt przedmiotowej uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały.  
 
Radna Natalia Grosman podkreśliła, iż podwyżki stawek podatków są nieuchronnym efektem 
kolejnych decyzji ustawodawcy dotyczących zmniejszenia dochodów dla samorządów.   
 
Przewodnicząc Rady zapytał: czy proponowane w projektach uchwał stawki podatków są zgodne  
z przedstawiony Radzie projektem budżetu, o wpływy do budżetu z tytułu podwyżek podatków oraz  
o analizę podwyżek w porównaniu z gminami ościennymi.  
 
Skarbnik Miasta poinformowała: stawki zostały skalkulowane do budżetu z wartościami 
uwzględniającymi  ewentualne problemy ze ściągalnością, wpływy z tytułu podwyżek oszacowano na 
800 000 zł oraz gminy ościenne podnosiły stawki w granicach ok 10-12 % natomiast w naszej gminie 
zaproponowano podwyżki średnio o 8,45 %.  
 
Przewodniczący Rady dodał, że podwyżki podatków na pewno nie zrekompensują wszystkich  
deficytów w gminie. 
 
 

b) w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych na rok 2020. 
 
Skarbnik Miasta omówiła projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały.  
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c) w sprawie poboru podatku rolnego i leśnego w drodze inkasa w 2020 r. 

 
Skarbnik Miasta omówiła projekt uchwały.  

 
Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały.  
 
 

d) w sprawie wprowadzenia opłaty targowej, wysokości dziennych stawek opłaty targowej, 
zwolnień z opłaty targowej, poboru opłaty w drodze inkasa oraz ustalenia terminu 
płatności dla inkasentów w 2020 r. 

 
Skarbnik Miasta omówiła projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały.  
 

 
Przewodniczący Rady wobec braku dalszych głosów w dyskusji, poddał pod głosowanie kolejno, 
poszczególne uchwały dotyczące podatków i opłat: 
 

a) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości w 2020 r., zwolnień  
z tego podatku oraz zarządzenia poboru podatku w drodze inkasa w 2020 r.  
 

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka - 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara - 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała Nr XIII/1/2019 została podjęta jednogłośnie. 
  

 
b) w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych na rok 2020. 

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka - 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 
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11. Panek-Bryła Barbara - 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała Nr XIII/2/2019 została podjęta jednogłośnie. 
 
 

c) w sprawie poboru podatku rolnego i leśnego w drodze inkasa w 2020 r. 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka - 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara - 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała Nr XIII/3/2019 została podjęta jednogłośnie. 
 
 

d) w sprawie wprowadzenia opłaty targowej, wysokości dziennych stawek opłaty targowej, 
zwolnień z opłaty targowej, poboru opłaty w drodze inkasa oraz ustalenia terminu 
płatności dla inkasentów w 2020 r. 

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka - 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara - 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała Nr XIII/4/2019 została podjęta jednogłośnie. 
 
Przewodniczący Rady ogłosił 5 minutowa przerwę. 
 
Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady.  
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Ad 9 
  
Rada przystąpiła do rozpatrzenia projektów uchwał: 
 
Przewodniczący Rady zaproponował, aby na początku Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej 
i Nieruchomości omówił wszystkie uchwały będące w kompetencji jego wydziału, które następnie 
zostaną przegłosowane przez Radę.  

Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości przedstawił w formie prezentacji 
wszystkie projekty uchwał wraz z uzasadnieniem ich podjęcia:  

a) w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
terenu położonego pomiędzy linią kolejową, ulicą Borowinową, ulicą Turystyczną i drogą 
dojazdową prowadzącą przez Górę Chełmeczki.  

 
Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały.  
 

b) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu Jajost. 
 

Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały.  

 
c) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego  

w rejonie ulicy Marcina w Bieruniu. 
 

Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały.  

 
d) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 

położonego w rejonie linii kolejowej relacji Tychy-Lędziny, ul. Pszennej, Grafitowej, 
Warszawskiej, Zarzyna i Turystycznej - Etap I. 
 

Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały.  

 
e) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego  

w rejonie ulic: Jagiełły, Królowej Jadwigi, Węglowej. 
 

Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały.  

 
f) w sprawie przystąpienia do sporządzenia „Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Bierunia". 
 

Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały.  

 
Radna Krystyna Wróbel zapytała o kwotę, która została zaplanowana w budżecie na opracowanie 
Studium.  
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Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości poinformował, że jest to kwota 
100 000 zł, po 50 000 zł w 2020 r. i 2021 r.  
 
Przewodniczący Rady wyraził opinię, iż podczas prac na Studium Rada ma realny i największy wpływ 
na to jak miasto ma się rozwijać oraz ma nadzieję, że aktualizacja, tak jak poprzednia, będzie 
funkcjonować co najmniej 10 lat.  

 
g) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych położonych w Bieruniu.  

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem jej podjęcia przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki 
Przestrzennej i Nieruchomości. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wszystkie projekty 
uchwał omówione przez Naczelnika Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 
 

a) w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
terenu położonego pomiędzy linią kolejową, ulicą Borowinową, ulicą Turystyczną i drogą 
dojazdową prowadzącą przez Górę Chełmeczki 

 
 

 

za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 

Uchwała Nr XIII/5/2019 została podjęta większością głosów, przy 1 głosie wstrzymującym się.  
  

 
b) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu Jajost 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz WSTRZ. 
4. Demska-Furgał Agnieszka - 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara - 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka - 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara - 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr WSTRZ. 
15. Wróbel Krystyna ZA 
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Uchwała Nr XIII/6/2019 została podjęta większością głosów, przy 1 głosie wstrzymującym się.  
 
 

c) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego  
w rejonie ulicy Marcina w Bieruniu 

 

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka - 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara - 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – O głosów 

Uchwała Nr XIII/7/2019 została podjęta jednogłośnie.   
 
 

d) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 
położonego w rejonie linii kolejowej relacji Tychy-Lędziny, ul. Pszennej, Grafitowej, 
Warszawskiej, Zarzyna i Turystycznej - Etap I 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka - 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara - 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała Nr XIII/8/2019 została podjęta jednogłośnie.  
 
 

e) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w 
rejonie ulic: Jagiełły, Królowej Jadwigi, Węglowej 

  
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka - 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
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8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara - 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 
 

za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała Nr XIII/9/2019 została podjęta jednogłośnie.  
 
 

f) w sprawie przystąpienia do sporządzenia „Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego miasta Bierunia" 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka - 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara - 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała Nr XIII/10/2019 została podjęta jednogłośnie.  
 

 
g) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych położonych w Bieruniu 

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka - 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław PRZECIW 

10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara - 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 12 głosów  przeciw – 1 głos  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała Nr XIII/11/2019 została podjęta większością głosów, przy 12 głosach za i 1 przeciw.   
 
 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie kolejne projekty uchwał:  
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h) w sprawie powołania siódmego członka Rady Muzeum Miejskiego w Bieruniu  
(w organizacji) 
 

Dyrektor Muzeum Miejskiego (w organizacji) Agnieszka Szymula przedstawiła projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem jej podjęcia. 

 
Wiceprzewodnicząca Komisji Społecznej poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady wobec braku głosów w dyskusji, poddał uchwałę pod głosowanie: 
 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka - 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara - 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała Nr XI/12/2019 została podjęta jednogłośnie. 
 
 

i) w sprawie przyjęcia programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami uprawnionymi na 2020 rok 
 

Projekty uchwał wraz z uzasadnieniem przedstawiła Inspektor ds. Społecznych Anna Mokry. 
 
Wiceprzewodnicząca Komisji Społecznej poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie: 
 

 

za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała Nr XI/13/2019 została podjęta jednogłośnie. 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka - 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara - 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
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j) w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej na 2020 rok „Udzielanie świadczeń 
zdrowotnych w zakresie rehabilitacji dzieci niepełnosprawnych z terenu Gminy Bieruń  
w warunkach domowych"  

 
Projekty uchwał wraz z uzasadnieniem przedstawiła Inspektor ds. Społecznych Anna Mokry. 
 
Wiceprzewodnicząca Komisji Społecznej poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała Nr XI/14/2019 została podjęta jednogłośnie. 
 
 

k) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2020 

 
Projekty uchwał wraz z uzasadnieniem przedstawiła Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej Piotr Ćwiękała. 
 
Wiceprzewodnicząca Komisji Społecznej poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady wobec braku głosów w dyskusji poddał uchwałę pod glosowanie: 
 

 
  
 

za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała Nr XI/15/2019 została podjęta jednogłośnie. 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka - 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara - 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka - 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara - 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
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l) w sprawie rozpatrzenia wniosku o przyjęcie przez Radę Miejską Samorządowej Karty Praw 
Rodzin w mieście Bieruń 

 
Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Damian Gerycki przedstawił zakres prac komisji 
oraz podjęte przez nią wnioski w przedmiotowej sprawie.  
 
Następnie głos zabrał mieszkaniec Bierunia Jarosław Krzętowski, wnioskodawca wprowadzenia  
w gminie Bieruń Samorządowej Karty Praw Rodziny.  
 
Wobec dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie:  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 

Uchwała Nr XI/16/2019 została podjęta większością głosów, przy 12 głosach za, 1 wstrzymującym 
się.  
 
 

m) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Bierunia na lata 2019-2025 
 
Skarbnik Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem jej podjęcia. 

 
Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała Nr XI/17/2019 została podjęta jednogłośnie. 
 

n) w sprawie zmian budżetu miasta Bierunia na 2019 rok 
 
Skarbnik Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem jej podjęcia. 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz WSTRZ. 
4. Demska-Furgał Agnieszka - 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara - 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka - 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara - 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
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Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie: 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała Nr XI/18/2019 została podjęta jednogłośnie. 
 
 
Ad 10 
 
Przewodniczący Rady przekazał informację, że pełna korespondencja, która wpływa do Rady jest na 
bieżąco przekazywana radnym lub jest dostępna w Biurze Rady. Poprosił, aby wstępne propozycje 
tematów na posiedzenia przyszłorocznych komisji przesyłać do końca tygodnia. 
 
Radna Krystyna Wróbel wspomniała o konferencjach organizowanych przez Miejski Ośrodek Pomocy 
Społecznej.  
 
Burmistrz Miasta zaprosił na wydarzenia i imprezy zaplanowane w miesiącu grudniu, o których  
informację można znaleźć między innymi na stronie internetowej Urzędu oraz Facebooku.  
 
Ad 11 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady XIII sesji Rady Miejskiej. 
 
 
 
Integralną część protokołu stanowi nagranie opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej. 
 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała:  
Anna Wilk 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka - 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara - 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 


